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Zápis č. 13 (83) z řádného zasedání Akademického senátu 

FIT VUT v Brně konaného dne 5. 6. 2012 

Zasedání se konalo ve 13:30 hodin v zasedací místnosti C209.  

Přítomni:   Sekanina, Lampa, Černocký, Kotásek, Zbořil, Hrubá, Koranda, Čecho, Kubík, 

Šímová (10) 

Omluveni:  Matoušek, Fučík, Burgetová (3) 

Hosté:   Zendulka, Hanáček, Bouša, Zemčík  

Program: 

1. Schválení programu jednání  

2. Připomínky k zápisu z minulého zasedání  

3. Projednání a případné schválení návrhu Výroční zprávy o hospodaření FIT za rok 

2011 (tajemník Ing. Bouša, předseda EK Ing. Lampa) 

4. Projednání a případné schválení návrhu Výroční zprávy o činnosti FIT za rok 2011 

(děkan doc. Zendulka, proděkan doc. Zemčík) 

5. Různé 

6. Stanovení termínu řádného zasedání AS FIT 

Průběh zasedání: 

Zasedání vedl 1. místopředseda AS FIT Ing. Petr Lampa. Na úvod řádného zasedání 

Akademického senátu FIT přivítal všechny přítomné členy a hosty senátu. 

Ad 1) Schválení programu jednání 

Ing. Lampa stručně informoval členy AS o výše navrženém programu jednání a nechal o něm 

hlasovat.   

Hlasování 1 

Hlasovalo 10 členů AS FIT, z toho 10 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Usnesení 1 

AS FIT projednal a schválil návrh programu jednání AS FIT 5. 6. 2012 bez připomínek.  
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Ad 2) Připomínky k zápisu z minulého zasedání 

K zápisu č. 12 (82) z řádného zasedání AS FIT konaného dne 22. 5. 2012 nebyly žádné 

připomínky.  

Ad 3) Projednání a případné schválení návrhu Výroční zprávy o hospodaření FIT za 

rok 2011 (tajemník Ing. Bouša, předseda EK Ing. Lampa) 

Ing. Lampa, předseda Ekonomické komise AS FIT, sdělil stanovisko EK. K předloženému 

návrhu a po zapracování připomínek plynoucích z jednání EK 5. 6. 2012 doporučuje návrh ke 

schválení.    

Ing. Lampa předal slovo tajemníkovi Ing. Boušovi, který členům AS FIT stručně shrnul 

jednotlivé položky Výroční zprávy o hospodaření FIT za rok 2011. Drobné připomínky EK 

budou pro příští výroční zprávu brány v potaz a zapracovány.   

V rámci diskuze byly zodpovězeny vznesené dotazy a Ing. Lampa nechal o návrhu hlasovat.  

Hlasování 2 

Hlasovalo 10 členů AS FIT, z toho 10 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Usnesení 2 

AS FIT projednal a schválil Výroční zprávu o hospodaření FIT za rok 2011 v předloženém 

znění a po zapracování připomínek EK AS FIT. 

Schválený dokument je uveden jako příloha č. 01 k tomuto zápisu a bude založen v agendě 

akademického senátu.  

Pan tajemník Ing. Bouša poděkoval členům AS FIT za spolupráci. 

Ad 4) Projednání a případné schválení návrhu Výroční zprávy o činnosti FIT za rok 

2011 (děkan doc. Zendulka, proděkan doc. Zemčík) 

Ing. Lampa připomněl, že pan děkan doc. Zendulka na minulém zasedání AS FIT 22. 5. 2012 

předložil návrh č. 8/2012 na projednání a případné schválení návrhu Výroční zprávy o činnosti 

FIT za rok 2011.  

Vzhledem k připomínkám LK a členů senátu na minulém zasedání, byly do předložené výroční 

zprávy zapracovány navrhovaného úpravy. Modifikovaný návrh byl předložen na dnešní 

zasedání AS FIT k dalšímu projednání a případnému schválení. 

Návrh obdrželi členové AS elektronicky předem.  

Ing. Lampa předal slovo doc. Kotáskovi, aby přednesl stanovisko Legislativní komise AS FIT 

a vyzval členy k diskuzi. Formální i obsahové připomínky byly opraveny, doplněny.  

Ing. Lampa nechal o předloženém návrhu hlasovat.  

Hlasování 3 
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Hlasovalo 10 členů AS FIT, z toho 10 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Usnesení 3 

AS FIT projednal a schválil Výroční zprávu o činnosti FIT za rok 2011 po zapracování změn 

v předloženém znění.  

Schválený dokument je uveden jako příloha č. 02 k tomuto zápisu a bude zveřejněn na www 

stránkách fakulty.  

Připomínáme, že výroční zpráva se skládá ze dvou částí, z reprezentativní (textová část, 

obecná, konstantní údaje; schválená AS FIT) a tabulková část, která obsahuje údaje za daný 

rok.  

Ad 5) Různé 

Doc. Zendulka informoval členy senátu, že fakulty obdržely tabulku počtu financovaných 

studentů pro příští akademický rok. Pro FIT jsou nastaveny následující limity: B1 580, N1 218, 

P1 36, SP2+ 1379, celkem tedy 2212.  

Ad 6) Stanovení termínu řádného zasedání AS FIT 

Termín příštího zasedání AS FIT je plánováno na přelomu září / říjen 2012. Členové senátu 

budou včas vyrozuměni cestou konference senat@fit.vutbr.cz.  

Ing. Lampa poděkoval hostům a členům AS FIT za jejich účast a popřál všem příjemné prožití 

letních prázdnin.  

 

Zapsala: Eva Durániková, DiS. 

 

Verifikovali:  

Ing. Petr Matoušek, Ph.D., předseda AS FIT v.r. 

Ing. Petr Lampa, předseda Komory akademických pracovníků AS FIT v.r. 

Bc. Karel Koranda, předseda Studentské komory AS FIT v.r.   
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